
 

1 
 

Protokół Nr 71 /23 
 

z posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu 
 

w dniu 18 września 2023 r. 
 

Posiedzenie Komisji odbyło się w sali konferencyjnej Starostwa Powiatowego 
w Otwocku przy ulicy Górnej 13, pod kierunkiem Przewodniczącego Komisji Edukacji, 

Kultury i Sportu, radnego Jarosława Kopaczewskiego w godzinach od 1600 do 1730. 
W posiedzeniu wzięli udział członkowie Komisji oraz Dyrektor Oświaty Powiatowej w 

Otwocku Pani Hanna Majewska-Smółka, Skarbnik Powiatu Pan Wiesław Miłkowski- zgodnie 
z załączonymi listami obecności. 

 
Porządek posiedzenia: 
 
1. Przywitanie Radnych i zaproszonych Gości. 
2. Omówienie proponowanych nagród dla maturzystów rocznika szkolnego 2022/23. 
3. Przedstawienie wyników matur i egzaminów zawodowych. 
4. Wnioski do budżetu w zakresie potrzeb Oświaty Powiatowej, kultury, sportu i 

rekreacji. 
5. Sprawy bieżące. 
6. Zakończenie posiedzenia. 
 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, radny Jarosław Kopaczewski  

zaproponował zmianę porządku obrad polegającą na zamianie pkt 3 jako 2. 
 

Ww. zmiana do porządku obrad została przyjęta przez Komisję poprzez aklamację. 
 

Porządek posiedzenia po zmianie: 
 
 

1. Przywitanie Radnych i zaproszonych Gości. 
2. Przedstawienie wyników matur i egzaminów zawodowych. 
3. Omówienie proponowanych nagród dla maturzystów rocznika szkolnego 2022 
4. Wnioski do budżetu w zakresie potrzeb Oświaty Powiatowej, kultury, sportu i 

rekreacji. 
5. Sprawy bieżące. 
6. Zakończenie posiedzenia. 

 
 
Ad. 1  
 

Przewodniczący Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, radny Jarosław Kopaczewski 

przywitał członków Komisji oraz zaproszonych gości. 
 
 
Ad. 2 

Dyrektor Oświaty Powiatowej w Otwocku Pani Hanna Majewska-Smółka przedstawiła 

wyniki matur i egzaminów zawodowych. Dyrektor powiedziała, że w Liceum 
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Ogólnokształcącym nr I im. K. I. Gałczyńskiego oraz Liceum  Ogólnokształcącym Nr III im. 
Juliusza Słowackiego w Otwocku poziom zdawalności wynosi 100%. Szkoły powiatowe 
utrzymują bardzo wysoki poziom nauczania, niestety brakuje nauczycieli kształcenia 

zawodowego. 
  
Ad. 3 
 
 Dyrektor Oświaty Powiatowej w Otwocku Pani Hanna Majewska-Smółka przedstawiła 

liczbę absolwentów rocznika 2022/23 wytypowanych przez Dyrektorów szkół do otrzymania 

nagrody- w rozbiciu na poszczególne szkoły  w kategorii;  
- dla najlepszego maturzysty 
- dla laureata olimpiady, konkursu, turnieju 
-  dla ucznia, który najlepiej zdał egzamin zawodowy. 
 Przewodniczący Komisji odczytał listę laureatów wytypowanych do otrzymania 
nagrody od Powiatu. 
 Radny Janusz Goliński zapytał Dyrektor, czy uczniowie Zespołu  Szkół Ekonomiczno-
Gastronomicznych w Otwocku przystąpili do egzaminu poprawkowego w sierpniu . 

Dyrektor potwierdziła , że egzaminy poprawkowe odbyły się i dodała, że przedstawione 
dane dotyczące wyników matur i egzaminów zawodowych  zostały sporządzone z 
uwzględnieniem egzaminów poprawkowych. 
Dyrektor Oświaty Powiatowej w Otwocku zasygnalizowała, że konieczne jest wykonanie 
wszystkich zaleceń Państwowej Straży Pożarnej oraz Sanepidu w Specjalnym Ośrodku 

Szkolno- Wychowawczym przy ul. Literackiej 8 w Otwocku i zwróciła się do Radnych, aby 

pamiętali o powyższej kwestii gdy będzie wymagana akceptacja powyższego wniosku w 

uchwale budżetowej na 2024 rok. Koszt inwestorski powyższej inwestycji wynosi 2 miliony 

złotych. 
   
Ad. 4 
 
Wnioski do projektu budżetu Powiatu na rok 2024 - oświata, kultura, promocja, sport i 
turystyka. 
 

1) Radna Jolanta Koczorowska zgłosiła następujący wniosek do budżetu Powiatu na 

2024 rok: 
1. Analiza potrzeb w zakresie dostosowania szkół powiatowych dla osób 

niepełnosprawnych i wprowadzenie zadania do budżetu. 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie ww. wniosek zgłoszony do 
projektu budżetu Powiatu na rok 2024. 

Głosowanie: „za” –  9 osób, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 0. 
 

2) Radna Grażyna Kilbach zgłosiła następujący wniosek do budżetu Powiatu na 2024 

rok: 
1. Dodatek motywacyjny dla nauczycieli na poziomie 20%. 

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie ww. wniosek zgłoszony do 

projektu budżetu Powiatu na rok 2024. 
Głosowanie: „za” –  9 osób, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 0. 
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3) Przewodniczący Komisji Jarosław Kopaczewski zgłosił następujący wniosek do 

budżetu Powiatu na 2024 rok: 
1. Zwiększenie środków w budżecie na organizację II Powiatowego Konkursu 

Teatralnego im. Ignacego Gogolewskiego do 30 tys. zł. 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie ww. wniosek zgłoszony do 

projektu budżetu Powiatu na rok 2024. 
Głosowanie: „za” –  9 osób, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 0. 
 

4) Radny Jacek Czarnowski zgłosił następujący wniosek do budżetu Powiatu na 2024 

rok: 
1. W związku ze strategią Powiatu Otwockiego na lata 2022 - 2030 wnioskuje o 

zwiększenie budżetu Biura Kultury i Promocji do 1 mln. zł. 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie ww. wniosek zgłoszony do 

projektu budżetu Powiatu na rok 2024. 
Głosowanie: „za” –  9 osób, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 0. 
 
 

5) Radna Grażyna Kilbach zgłosiła następujący wniosek do budżetu Powiatu na 2024 

rok: 
1. Dofinansowanie Półmaratonu Wiązowskiego – kwota 25 tys. zł  

 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie ww. wniosek zgłoszony do 

projektu budżetu Powiatu na rok 2024. 
Głosowanie: „za” –  9 osób, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 0. 
 

6) Radna Grażyna Kilbach zgłosiła następujący wniosek do budżetu Powiatu na 2024 

rok: 
1. Dofinansowanie imprezy „ Wieczór Uwielbienia w Gliniance” w Wiązownej – kwota 

15 tys. zł. 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie ww. wniosek zgłoszony do 

projektu budżetu Powiatu na rok 2024. 
Głosowanie: „za” –  9 osób, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 0. 
 

7) Radna Grażyna Olszewska zgłosiła następujący wniosek do budżetu Powiatu na 2024 

rok ( w załączeniu): 
1. Dofinansowanie kolejnej edycji Ogólnopolskiego Konkursu Poetyckiego im. Jana 

Krzewniaka – kwota 5 tys. zł. 
2. Wsparcie finansowe Orkiestry OSP Karczew – kwota 10 tys. zł. 
3. Dofinansowanie plenerowych imprez w Pałacu Bielińskich w Otwocku Wielkim – 

kwota 20 tys. zł. 
 

Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie blokiem wszystkie wnioski zgłoszone 
do projektu budżetu Powiatu na rok 2024.  
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Głosowanie: „za” – 9 osób, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 0. 
 

 
8) Radny Janusz Goliński zgłosił następujący wniosek do budżetu Powiatu na 2024 rok: 
1. Współfinansowanie organizacji Jubileuszu 100-lecia Otwockiego Klubu Sportowego 

„Start” – 20 tys. zł. 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie ww. wniosek zgłoszony do 

projektu budżetu Powiatu na rok 2024. 
Głosowanie: „za” –  9 osób, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 0. 
 

9) Radny Marcin Olpiński zgłosił następujący wniosek do budżetu Powiatu na 2024 rok: 
1. Promocja powiatu podczas  imprezy Runmageddon 2024 – kwota 30 tys. zł. 

 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie ww. wniosek zgłoszony do 

projektu budżetu Powiatu na rok 2024. 
Głosowanie: „za” –  9 osób, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 0. 
 

10) Radna Grażyna Kilbach zgłosiła następujący wniosek do budżetu Powiatu na 2024 

rok: 
1. Współudział w  organizacji konkursu pianistycznego „Fortepian Paderewskiego” – 

kwota 10 tys. zł. 
 
Przewodniczący Komisji poddał pod głosowanie ww. wniosek zgłoszony do 

projektu budżetu Powiatu na rok 2024. 
Głosowanie: „za” –  8 osób, „przeciw” – 0, „wstrzymało się” – 0. 
 
 

Ad. 5 
  Przewodnicząca Rady Powiatu podziękowała Przewodniczącemu Komisji  za zmianę 
terminu posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu, aby członkowie Komisji mieli 
możliwość zgłoszenia wniosków do projektu budżetu na 2024 rok w terminie. 
 Radna Grażyna Olszewska powiedziała, że należy poważnie potraktować nauczycieli 

w kwestii przyszłorocznych dodatków motywacyjnych. 
 Skarbnik w odniesieniu do wypowiedzi radnej Grażyny Olszewskiej powiedział,  
że pensje nauczycielskie są zadaniem rządowym.  
 Przewodniczący Komisji powiedział, że nauczyciele są z terenu powiatu otwockiego, 

powinniśmy podjąć działania, aby ich utrzymać w powiecie.  
  
Ad. 6 
 

 Na tym posiedzenie zakończono. 

 
Przewodniczył: 

Jarosław Kopaczewski 
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Sporządziła: 

Monika Chudzik 

 
 
  
 


